
 Årsmötesprotokoll för Sofiamålarna 2017 

Årsmötet hölls 30-03-2017 kl 18.30 i ateljén på Fägargårdstorget 5. 

Närvarande: Lilian Borg, Ragna Jarlegård, Mikko Lotvonen, Ann-Mari Bengtsson, Gun Hammer, 

Lotta Silfverhielm, Elisabet Odén, Sune Olsson, Anders Lindborg, Norbert Heinrich, Kristina Larsson, 

Bo Perny, Olle Känngård, Christel Wiman, Kerstin Engberg, Lars Lindberg, Carin Isaksson, 

AnnKristin Lundqvist, Fereshteh Zangworenepour, Lisbeth H. Andrén, Tina Lindberg, Hannelie 

Hillertorp, Catharina Nordström, Sybille Seyd, Caroline Galas, Lena Sjöberg, Roger Ylvenius. 

Mötets öppnande 

Lena Sjöberg förklarade mötet öppnat. 

Mötets behörighet 

Kallelsen till mötet skickades ut till alla medlemmar via brev tillräckligt antal veckor innan årsmötet. 

Enligt föreningens stadgar är mötet därför behörigt kallat. 

Val av mötets ordförande 

Lena Sjöberg valdes till mötets ordförande. 

Val av mötets sekreterare 

Caroline Galas valdes till mötets sekreterare. 

Val av två personer att justera protokollet 

Ann-Mari Bengtsson och Lilian Borg valdes till justerare. 

Styrelsens verksamhetsberättelse för förra året 

Styrelsen redovisade vad som hänt i föreningen under förra året, se verksamhetsberättelsen i bilaga 2. 

Mötet lade verksamhetsberättelsen till handlingarna. 

Ekonomisk berättelse för förra året 

Styrelsen redovisade föreningens ekonomi för förra året, och förklarade hur pengarna använts utifrån 

förra årets budget. Se den ekonomiska berättelsen i bilaga 3. 

Mötet lade den ekonomiska berättelsen till handlingarna. 

Revisorernas berättelse för förra året 

Revisorerna redovisade sin granskning av styrelsens arbete under förra året, och rekommenderade 

mötet att ge styrelsen ansvarsfrihet. 

Se revisorsberättelsen i bilaga 4. 

Ansvarsfrihet för förra årets styrelse 



Mötet beslutade att ge förra årets styrelse ansvarsfrihet. 

Motioner 

Motion nr 1  

Styrelsens förslag efter diskussion är att lägga till stadgarna om ”att alla möten som styrelsen har skall 

protokollföras” 

Mötet beslutade att klubba igenom förslaget. 

Motion nr 2 

Styrelsens förslag efter diskussion är att medlemskap och månatlig avgift på ett år, skall vid sjukdom, 

bortgång eller avflyttning hävas direkt/omgående på medlem eller anhörigs önskan. Mötet beslutade 

att klubba igenom förslaget. 

Motion nr 3 

Riv upp beslutet med betalning för hel kurs, låt oss återgå till det tidigare flexibla systemet där man 

även kan betala per tillfälle. Givetvis bör de som betalar för hela kursen få en viss rabatt. Efter att 

styrelsens förklaring angående beslutet om att betalning för hel kurs ska fortlöpa, delgetts mötets 

närvarande, klubbades styrelsens beslut igenom. 

Motion nr 4  

Tillåt arbete med kort, tidsbestämda, icke kommersiella uppgifter utanför måleriet, förutsatt att det inte 

stör eller tar plats från ordinarie verksamhet. Efter diskussion inom styrelsen, har styrelsen beslutat att 

detta är okej men att man då inte får lämna kvar värdefulla föremål som kan leda till inbrott i ateljén. 

Mötet klubbade igenom styrelsens beslut. 

Motion nr 5 

Föreslår att medlemmarna får visa sin konst på två salonger. Åtminstone ett verk borde få en chans. 

Besökarna kan vara nya och fastna för något äldre verk. Verket/n behöver inte visas på två salonger i 

följd. Detta förslag klubbades igenom. 

Fastställande av medlemsavgift för 2017 

Mötet beslutade att sätta medlemsavgiften till 380 kr, vilket är oförändrat. 

Val av årets styrelse 

Till styrelse för året valdes: 

Christel Wiman, ordförande 

Roger Ylvenius, kassör 

Kerstin Engberg, vice ordförande 

Norbert Heinrich 



Hannelie Hillertorp 

Christina Larsson 

Liz Kella 

Firmatecknare är Christel Wiman, Roger Ylvenius och Kerstin Engberg 

Val av årets revisor 

Lars Lindborg och Olle Känngård 

 Val av årets valberedare 

Sybille Seyd Ylvenius och Catharina Nordström 

 Övriga frågor 

Övrig fråga 1 

Är foton av konst, som är med på våra salonger, okej att lägga upp på vår facebooksida samt på vår 

hemsida? Vid röstning röstade alla närvarande ja till detta. 

 Övrig fråga 2 

Är det okej att fota aktiviteter i ateljén för att lägga upp på vår facebooksida samt på hemsidan om 

tavlorna i bakgrunden då agerar endast bakgrund? Vid röstning röstade alla närvarande ja till detta. 

Övrig fråga 3 

Det pratas ibland mycket i ateljén skulle vi kunna ha en tyst dag? Trivselregler angående detta samt 

andra saker som kan störa ska skrivas. Alla närvarande röstade på att det är okej att säga till om det är 

något som stör. 

Mötets avslutande 

Lena Sjöberg avslutade mötet. 

_______________________________                    _______________________________ 

Ann-Mari Bengtsson       Lilian Borg 

Justerare                                Justerare 

_______________________________                    _______________________________ 

Caroline Galas                     Lena Sjöberg 

Mötessekreterare             Mötesordförande 

 


